
 

Protokoll styrelsemöte 

Hemma hos Emma, 2018-03-05 

Vänsterpartiet Höganäs 

1. Mötets öppnande 

Föreningens ordförande Gustaf Segerhammar förklarade mötet öppnat. 

2. Val av sekreterare och justerare 

Till sekreterare valdes Erik Edwardson. Till justerare valdes Inger Nilsson och 

Emma Wennerholm. 

3. Närvarande 

Närvarande: Erik Edwardson, Inger Nilsson, Gustaf Segerhammar, Emma 

Wennerholm. 

4. Godkännande av dagordning 

Till Övriga frågor lades datum för nästa styrelsemöte. 

5. Föregående protokoll 

Styrelseprotokoll från 2018-02-01 justerades. 

6. Information kring byte av bank till Swedbank 

Gustaf informerade om byte av bank från Nordea till Swedbank. 

7. Beslut om företrädare gentemot Swedbank AB 

Styrelsen beslutar att följande person/personer får: 

 Företräda föreningen enligt Swedbanks Fullmakt Ideell förening som 

fullmaktshavare 

 Skriva under blanketterna Ansökan ideell förening/Begäran om ändring 

för ideell förening gentemot Swedbank samt Fullmakt ideell förening, 

enligt ovan, som fullmaktsgivare 

 Företräda enligt ovan var för sig 

Beslutades att Erik Edwardson och Gustaf Segerhammar företräder 

Vänsterpartiet Höganäs gentemot Swedbank AB 

8. Beslut om användare av Swedbanks internetbank 

Styrelsen beslutar att följande personer ska vara företagsanvändare för  

föreningen i Swedbanks internetbank. 

 

Beslutades att Erik Edwardson och Gustaf Segerhammar ska vara  

företagsanvändare för Vänsterpartiet Höganäs i Swedbanks internetbank. 



 

9. Listan till valsedlarna 2018 

Emma ska träffa Ann. Emma ringer Ralf, Gustaf ringer Kirsten Knafve, Maria 

Hagberg och Katarina Stark. Inger pratar med Gunilla. Vi ska ha ett färdigt 

förslag till lista före mötet den 13/3. Alla som tillfrågas ska också informeras 

om det kontrakt de ska skriva under. 

10. Kontraktet för kandidater till kommunfullmäktige 2018 

Vi använder samma kontrakt som inför valet 2014. 

11. 8 mars 

De av oss som kan åker till Helsingborg eller Ängelholm. 

12. 1 maj 

Diskussion kring annonsering och om hur vi gör oss mer synliga. Beslutades att 

så snart som möjligt ta fram en valrörelseplanering. Beslutades att Emma 

kontaktar Lokaltidningen och Helsingborgs Dagblad angående annonsering i 

papperstidning och på webben inför 1 maj. 

13. Annonsering 

Föreningens ordförande Gustaf Segerhammar förklarade mötet avslutat. 

14. Övriga frågor 

Nästa styrelsemöte hålls tisdagen den 20/3 klockan 18:00-20:00 hemma hos 

Gustaf. 

 

Vid protokollet    

 

 

________________________ 

Erik Edwardson 

 

Justeras 

 

 

________________________ 

Inger Nilsson 

 

 

________________________ 

Emma Wennerholm 


